
 
 

Formandens beretning 2024/2025 

 

Skovtrops bestyrelse har i denne sæson bestået af 12 personer; 5 ledere, der har 

repræsenteret de enkelte grene og gruppeledelsen, samt 7 menige medlemmer. Vi fik ved 

sidste grupperådsmøde valgt 4 nye menige medlemmer ind. 

 

Dennis stoppede som spejderleder i sommers. Jeg vil gerne takke ham for hans store 

engagement til glæde for mikro- og minispejdere. 

Rie er startet som ny leder hos Familiespejderne, og Tina er startet som ny leder hos 

Mikrospejderne. Velkommen til. Dette har betydet, at Skovtrop fortsat kunne tilbyde en 

mikrogren. 

 

Medlemmer af bestyrelsen har via samtaler støttet op om Klanspejderne, så de nu får planlagt 

og afholdt møder med fokus på at tage nogle mærker samt ture. 

 

Bestyrelsen har overtaget opgaven med LUS-samtaler fra gruppelederne. Dette giver en anden 

samhørighed mellem ledere og bestyrelse. Desuden får gruppelederne derved også mulighed 

for at få en LUS-samtale. Der er afholdt LUS grenvist samt med gruppeledelsen. 

 

Et skiftende medlem af bestyrelsen deltager nu på ledermøderne for at bygge bro mellem 

bestyrelse og ledergruppe. 

 

Bestyrelsen har løbende arbejdet med tiltag for at rekruttere flere ledere og spejdere til vores 

hyggelige fællesskab her i Skovtrop. 

Vi har som underpunkt besluttet at drøfte SoMe (Sociale Medier) som fast punkt på alle møder. 

Vi har desuden nedsat en arbejdsgruppe, der arbejder med brug af SoMe til promovering. Vi 

får desuden inspiration fra Divisionen, der også arbejder med rekruttering. 

 

Bestyrelsen arrangerede en spejderdag foran SuperBrugsen d. 31-8-2024, hvor vi sammen 

med lederne stod klar til at gøre reklame for Skovtrop. Lederne havde sørget for opsætning af 

Tipi og hængekøjer som blikfang samt aktiviteter i form af knob, morsekoder med gamle 

mærker som præmier, ”sække”-væddeløb i soveposer, KIMS leg, hørekasser og skumfiduser 

over grill (i Mariekiks).  

Der var desuden lavet opslag med info, billeder og QR-kode til hjemmesiden samt flyers til 

uddeling. SuperBrugsen donerede bl.a. skumfiduser, Mariekiks og karameller. Der var desværre 

ikke så mange besøgende i centret denne formiddag. 

Vi drøfter en lignende dag; muligvis ifm. en af SuperBrugsens torvedage. 

Vi drøfter desuden muligheden for at stille noget op på en hverdagseftermiddag på 

parkeringspladsen foran skolen eller komme med til skolens sommerfest.  

Vi har også foreslået, at grenene laver en hilsen, som kan deles på Sociale medier; f.eks. en 

kort intro til, hvad de har lavet, og hvad de planlægger den næste tid. 

 

Skovtrop holdt Skovbomarchen d. 17-3-2024. Det var en god dag. Der var færre deltagere end 

tidligere. 

 



 
 

Skovtrop havde forårsdag d. 25-5-2024, hvor spejdere, ledere, forældre og bestyrelse mødtes 

til en arbejdsdag i spejderhytten. Der blev serveret morgenmad, frokost, kage og drikkevarer. 

 

Skovtrop holdt fælles sommerafslutning d. 21-6-2024 for alle grenene samt forældre. Alle 

tilmeldte fik ved ankomst en stak billetter, som de kunne bruge i de stande, som de enkelte 

grene stod for. Der var således mad, kage, drikkevarer og aktiviteter til alle deltagere. 

Bestyrelsen stod for uddeling af drikkevarer. 

 

Skovtrop holdt oprykningsdag d. 25-8-2024 for alle grene og forældre. Bestyrelsen stod for 

udlevering af kage og kaffe/te samt salg af sodavand. 

 

Ledere og bestyrelse holdt ledertur d. 27-9-2024. 

 

Skovtrop holdt samle-skabe-dag d. 16-11-2024. Det var primært ledere og 

bestyrelsesmedlemmer, der deltog. Alle forældre og spejdere var inviteret; der deltog nogle 

stykker. Dagen viste, hvor meget man kan nå med fælles indsats. 

 

Ledere og bestyrelse holdt julefrokost d. 7-12-2024. 

 

Skovtrop ser frem til gruppeweekend d. 7/2-9/2 2025. 

 

Skovtrop har fået 9 nye patruljetelte, da 7 patruljetelte og 2 stjernetelte desværre blev stjålet. 

Vi har desuden købt nye borde-bænkesæt, skabe og en græsslåmaskine. 

 

Bestyrelsen har fået t.shirts med Skovtrops logo, så vi kan være en del af fællesskabet ved 

arrangementer. 

 

Ledere og bestyrelsesmedlemmer har desuden fået en julegave i form af en hoodie med logo.  

 

Til sidst vil jeg takke alle jer, der er en del af Skovtrop, og således bidrager til det gode 

fællesskab, vi har. 

Tak til Volt for 20 års stort engagement som bestyrelsesmedlem og kasserer.  

Tak til Ditte og Johnny for jeres store arbejde som gruppeledere. 

Tak til lederne for jeres engagement til møder, ture og engagementer. I får hjulene til at køre 

rundt. Uden jer ville der ikke være en Skovtrop. 

Tak til bestyrelsen. Jeg oplever en god bestyrelse, hvor alle er aktive på forskellige tidspunkter. 

Vi dækker ind for hinanden. Vi har gode drøftelser og får handlet på ideer – i fællesskab med 

lederne. 

 

Udarbejdet d. 12-1-2025 af 

Gritt Ørnbo 

Formand for Skovtrop 


